
禱告會
Prayer Meeting



請往前坐
來敬拜我們的神

Please fill the seats in the front first

Prepare to Worship our God



禱告事項
Prayer Requests



要擴張你帳幕之地，張大你居所的幔子，不要限制；
要放長你的繩子，堅固你的橛子。

“Enlarge the place of your tent, stretch your tent curtains wide, do not hold back; 

lengthen your cords, strengthen your stakes.

以賽亞書 Isaiah 54:2

為 “耶穌在校區”事工禱告

求神祝褔 4C 推動台灣各校區學生福音事工，
興起教會牧者、老師參與校園福音事工，

並供應事工所需的經費；
Pray for the "Jesus at Campus" ministry, and ask God to bless 4C to promote student 

evangelism ministries in various campuses in Taiwan. Pray that God would raise up 

pastors and teachers to participate in campus evangelism and provide the necessary 

funding for the Ministry. 



他們說：當信主耶穌，你和你一家都必得救。
They replied, “Believe in the Lord Jesus, 

and you will be saved—you and your household.”

使徒行傳 Acts 16:31

為新春假期禱告

求神使我們在新年期間有好機會
向未信家人做見證，

也求神保守我們無論往哪裡去
出入都蒙神保守有平安。

Pray for the Lunar New Year holiday. 

May God grant us opportunities to witness to unsaved family members 

during the Lunar New Year celebrations. 

We also pray for God’s protection and peace in all our travels, 

wherever we go.







上週經文 Last Week Scripture

哥林多前書 1 Corinthians 4 : 2

所求於管家的，是要他有忠心。

Now it is required 

that those who have been given a trust 

must prove faithful.



讀經＆信息
Scripture & Message



1:1 奉神旨意，蒙召作耶穌基督使徒的保羅，同兄弟所提尼，
1:2 寫信給在哥林多神的教會，就是在基督耶穌裏成聖、
蒙召作聖徒的，以及所有在各處求告我主耶穌基督之名的人。
基督是他們的(主)，也是我們的(主)。1:3 願恩惠、平安從神
我們的父並主耶穌基督歸與你們。1:4 我常為你們感謝我的神，
因神在基督耶穌裏所賜給你們的恩惠；1:5 又因你們在他裏面
凡事富足，口才、知識都全備，1 Paul, called to be an apostle of Christ Jesus 

by the will of God, and our brother Sosthenes, 2 To the church of God in Corinth, to those 

sanctified in Christ Jesus and called to be his holy people, together with all those 

everywhere who call on the name of our Lord Jesus Christ—their Lord and ours:

3 Grace and peace to you from God our Father and the Lord Jesus Christ. Thanksgiving

4 I always thank my God for you because of his grace given you in Christ Jesus.

5 For in him you have been enriched in every way—with all kinds of speech and with all 

knowledge—

哥林多前書 1 Corinthians 1 : 1 - 9



1:6 正如(我為)基督(作)的見證，在你們心裏得以堅固，1:7 以致
你們在恩賜上沒有一樣不及人的，等候我們的主耶穌基督顯現。
1:8 他也必堅固你們到底，叫你們在我們主耶穌基督的日子
無可責備。1:9 神是信實的，你們原是被他所召，好與他兒子－
我們的主耶穌基督一同得分。6 God thus confirming our testimony about 

Christ among you. 7 Therefore you do not lack any spiritual gift as you eagerly wait for 

our Lord Jesus Christ to be revealed. 8 He will also keep you firm to the end, so that you 

will be blameless on the day of our Lord Jesus Christ. 9 God is faithful, who has called 

you into fellowship with his Son, Jesus Christ our Lord.

哥林多前書 1 Corinthians 1 : 1 - 9



張宗培牧師 PASTOR WILSON CHANG

誰形塑你的人生? 
Who shapes your life ?



回應
Response



本週經文 This Week Scripture

哥林多前書 1 Corinthians 1 : 8

他也必堅固你們到底，
叫你們在我們主耶穌基督的日子無可責備。

He will also keep you firm to the end, 

so that you will be blameless on the day 

of our Lord Jesus Christ. 



宣教士(瑞麟、麗恩)代禱信 PRAY FOR MISSIONARIES

1. 請大家為我們第二階段的語言學習禱告，
希望今年中能順利完成。

2. 我們正致力於建立團隊和差會的制度，
同時收集當地族群和文化資料，並建立資料庫。
也請為我們禱告，能找到更多資訊和聯絡人，
並實地拜訪符合目標族群的村莊。

Please continue to pray for our second phase of language learning. 
We hope to complete this phase by mid-year. We are working on building our team 
and the mission agency’s system ; at the same time collecting information on local ethnic 
and cultural in order to establish a database. Please also pray that we can find more 
information and contacts, and visit villages that align with our target people group.



門徒學校(上)

•宣信時諭銘恩

•育德采嫻鈺翔

•安佑家豐

門徒學校(下)

•子羿

•敏如

•珮瑜

幸福大學(上)

•順康葉謙

•植程湘苓



家裡的事
Announcements



愛宴服事 Luncheon service

1 / 19

1 /26

餐點就位 餐點就位

長青 J個小家
Ichthus

新心望旺 社青猶獅



信仰連連看
12:10PM, 教職員室

信
仰
生
活

張宗培牧師 PASTOR WILSON

FAITH ALIVE

羅馬書



蕭可安牧師 PASTOR KARL

以神的兒女為身份
以效法神為心志

下週預告
1/19 Preview 

For Next Week







第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的弟兄姊妹或朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美
Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你
With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們

The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you 

and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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